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Helyben

„Mi áll a telefonstop hátterében?"címmel a Házszabály 91. §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Lamperth Mónika miniszter asszonyhoz . Kérdésemre a válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

„A rendőrségen kizárólag főosztályvezetők vagy ennél magasabb beosztású vezetők
tárcsázhatják a 70-es előhívószámú készülékeket, mert a Belügyminisztérium távközlési
szolgálatának kezdeményezésére a tárca közigazgatási államtitkára valamennyi vonalas
készülékről letiltatta a 70-es körzetszámot ." - írja mai, 2005 . január 6-i számában á
Népszabadság című napilap .

A kedvező tarifacsomagjai miatt az elmúlt hónapokban több száz rendőr vásárolt
Vodafone-kártyát. A kedvező tarifájú kártyaszolgáltatást választó rendőröket a rendkívül
hátrányosan érintette az újabb megszorító intézkedés, hiszen amióta a BM letiltotta a 70-es
hívószámokat, parancsnokaik csak saját mobiltelefonjukról vagy feletteseik vezetékes
készülékéről érhetik el őket . Előfordul, hogy egyes nyomozócsoportokat a BM rendelkezése
miatt- a főosztályvezető távollétében - még közvetlen parancsnokaik sem képesek
mozgósítani a Teve utcából . Mindez nem volt elég, hiszen a Belügyminisztérium
rendelkezései szerint az ORFK és a BRFK központi ügyelete sem tárcsázhatja a 70-es
előhívószámú készülékeket . Az átgondolatlan intézkedés következtében súlyos
bűncselekmény vagy baleset esetén, ha az illetékes nyomozócsoport vezetőjének 70-es
készüléke van, az ügyeletes vagy privát készülékéről hívja őt, vagy keres egy olyan vezetőt,
aki jogosultan hívhatja a "tiltott" számot . Sokak szerint a pénztelenség minden észérvet
felülír.

Természetesen az intézkedést a tárca illetékes szolgálata a napilap kérdéseire
gazdaságossági megfontolásokkal indokolta . Ennek azonban ellentmond az az értesülés,
amely szerint a korlátozás nem érinti azokat a készülékeket, amelyek 20-as vagy 30-as
előhívószámúak ugyan, ám tulajdonosaik a számhordozhatóság kínálta lehetőséggel élve
telefonszámukat átvitték a Vodafone-hoz . Ezek a 20-as vagy 30-as előhívószámú készülékek
tehát a 70-es számot birtokló szolgáltató hálózatán keresztül, s annak tarifáival üzemelnek
ugyan, mégis korlátozás nélkül hívhatók a rendőrség vezetékes vonalairól .

Tisztelt Miniszter Asszony!

•

	

Mi a valós indoka az érthetetlen intézkedésnek?
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• Valóban ennyire rossz az ORFK gazdasági helyzete? Kérem, részletezze az ORFK
2004-es gazdasági mutatóit!

•

	

Nem gondolja-e, hogy a spórolás eredményeképpen jelentősen romlik a bűnfelderítés
feltételrendszere?

•

	

Ennek fényében átgondolt volt-e a BM intézkedése a telefonstop ügyében?

•

	

Ön indokoltnak tartja-e a Vodafone telefon-előfizetéssel vagy kártyával rendelkező
munkatársak effajta diszkriminálását?

•

	

Igaz-e a hír, amely szerint a tárca és a Vodafone egyes illetékeseinek személyes,
illetve üzleti ellentéte állhat a rendelkezés hátterében?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2005 . január 6 .

Dr. yitrai Zsolt
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